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Protokół Nr 46/2022 

z posiedzenia  

Komisji Infrastruktury 

Rady Powiatu w Lublinie 

z dnia 24 lutego 2022 r.  

 

 

W dniu 24 lutego  2022 r. o godz. 11:00 w Starostwie Powiatowym w Lublinie odbyło 

się kolejne posiedzenie Komisji Infrastruktury VI kadencji Rady Powiatu w Lublinie. Z uwagi na 

wprowadzony stan epidemii na terytorium RP, część uczestników posiedzenia obradowała za 

pomocą środków porozumienia się na odległość – służbowych tabletów.  

W  spotkaniu  uczestniczyli osobiście: Andrzej Kłapeć, Grzegorz Kozioł,  Zofia Sieńko, 

Robert Wójcik oraz  Mateusz Winiarski.  W trybie zdalnym obecne były: Iwona Pulińska 

i Magdalena Udrycka – lista obecności w załączeniu (zał. Nr 1). Na posiedzeniu  pojawili się 

również zaproszeni goście:  Bożena Pajduszewska- Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych 

w Lublinie z siedzibą w Bełżycach oraz Małgorzata Kotarska - Naczelnik Wydziału Inwestycji 

 i Funduszy Pomocowych. (zał. Nr 2).  

 

Porządek obrad przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji. 

2. Przyjęcie zaproponowanego porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia. 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Lublinie w sprawie wyrażenia 

zgody na wydzierżawienie na okres pięciu lat lokalu o powierzchni użytkowej 

121,20 m2, znajdującego się w budynku  usytuowanym na nieruchomości będącej 

własnością Powiatu Lubelskiego, położonej w Bychawie gm. Bychawa, stanowiącej 

działkę nr 1110 o pow. 0.2660 ha. 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Lublinie w sprawie pozbawienia 

drogi nr 2311L Józefin – Jabłonowo kategorii drogi powiatowej celem zaliczenia do 

kategorii drogi gminnej. 

6. Sprawy bieżące. 

7. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Ad 1.  Obrady otworzył Przewodniczący Komisji – Andrzej Kłapeć, witając wszystkich 

zebranych. Na podstawie listy obecności stwierdzono, że w chwili rozpoczęcia posiedzenia 

obecnych było 7 Członków Komisji, co stanowi kworum przy którym Komisja może 

obradować.  

Ad 2. Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie w obecności 7 członków Komisji. 
 
Ad 3. Protokół z ostatniego posiedzeń Komisji (tj. 27.01.2022 r.) został udostępniony 

Członkom w programie e-Sesja. Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie nad jego 

przyjęciem. Uwag do protokołu nie zgłoszono, wobec czego protokół został przyjęty 

jednogłośnie. 

 
Ad 4. W tym punkcie Małgorzata Kotarska -  Naczelnik Wydziału Inwestycji i Funduszy 

Pomocowych poinformowała, że Dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Bychawie, zwrócił się o wyrażenie zgody na wydzierżawienie na okres 5 lat 

lokalu o powierzchni użytkowej 121,20 m2 wraz z wyposażeniem, składającego się z 11 

pomieszczeń, znajdującego się  w budynku administracji, usytuowanym na nieruchomości 

będącej własnością Powiatu Lubelskiego, stanowiącej działkę nr 1110 o pow. 0.2660 ha, 

położonej w obrębie ewidencyjnym Bychawa Miasto jednostka ewidencyjna Miasto Bychawa. 
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Wymieniony lokal  użytkowany jest przez Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Bychawie na potrzeby działalności apteki ogólnodostępnej.  

Zgodnie z § 6 ust. 2 uchwały Nr XVII/143/2012 Rady Powiatu w Lublinie z dnia 22 lutego 

2012 r. w sprawie określenia zasad zbywania, oddawania w dzierżawę, najem, użytkowanie 

oraz użyczania aktywów trwałych samodzielnych publicznych zakładów opieki zdrowotnej, dla 

których podmiotem tworzącym jest Powiat Lubelski (Dz. Urz. Woj. Lubelskiego  z 2012 r. poz. 

1408) zakład wydzierżawia, wynajmuje, użycza nieruchomości na okres powyżej 3 lat i czas 

nieoznaczony za zgodą każdorazowo Rady Powiatu w Lublinie. 

Naczelnik – Małgorzata Kotarska dodała, że od dnia 12.03.2012 r. lokal w którym znajduje 

się apteka wynajmuje firma MEXA Sp. z o.o. ul. 1 maja 11, 24-150 Nałęczów (obecnie 

Przedsiębiorstwo Wielobranżowe „Szansa” Sp. z o.o. Al. J.Piłsudskiego 5, 22-200 Włodawa). 

Umowa dzierżawy obowiązuje  do dnia 01.04.2022 r. Jeżeli Rada Powiatu wyrazi zgodę na  

wydzierżawienie w/w lokalu to  przetarg odbędzie się  w marcu bieżącego roku. 

Wobec braku pytań Przewodniczący Komisji przeszedł do głosowania. Komisja 

postanowiła pozytywnie zaopiniować projekt w/w. uchwały następującym stosunkiem głosów:  

ZA – 7, PRZECIW – 0, WSTRZYMAŁO SIĘ – 0 (zał. Nr 3). 

 
Ad 5. Punkt ten dotyczy zaopiniowania projektu uchwały Rady Powiatu w Lublinie 

w sprawie pozbawienia drogi nr 2311L Józefin – Jabłonowo kategorii drogi powiatowej celem 

zaliczenia do kategorii drogi gminnej. Członek Zarządu – Grzegorz Kozioł zaznaczył, że 

podjęcie stosownej uchwały jest zasadne z powodu nie spełnienia wymogów na odcinku  od 

km 0+000 do km 6+060 dla drogi powiatowej określonych w art. 6a ust. 1 ustawy z dnia 21 

marca 1985 r o drogach publicznych (Dz. U. z 2021 r. poz.1376 i 1595, z 2022 r. poz.32). 

Droga ta stanowi uzupełnienie sieci dróg służących wyłącznie lokalnym potrzebom, nie 

stanowi połączenia miast będących siedzibą powiatów z siedzibami gmin i siedzibami gmin 

między sobą. Stosownie do wymogów zawartych w art. 6a ust.2 ustawy z dnia 21 marca 1985 

r. o drogach publicznych. Uzyskano pozytywne opinie Wójta Gminy Wysokie oraz zarządów 

sąsiednich  powiatów w sprawie pozbawienia w/w drogi, kategorii drogi powiatowej. Bożena 

Pajduszewska- Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Lublinie z siedzibą w Bełżycach 

dodała, że zgodnie z ustawą przekazanie drogi nastąpić może od 1 stycznia 2023 r.  

Na tym temat został wyczerpany. Przewodniczący Komisji przeszedł do głosowania. 

Komisja postanowiła pozytywnie zaopiniować projekt w/w. uchwały następującym stosunkiem 

głosów:  ZA – 7, PRZECIW – 0, WSTRZYMAŁO SIĘ – 0 (zał. Nr 4). 

Ad 6. 

Głos zajął Członek Zarządu – Grzegorz Kozioł informując, że niesprzyjające warunki 

atmosferyczne mające miejsce w ostatnich miesiącach spowodowały znaczne uszkodzenie 

dróg w powiecie lubelskim. W związku z powyższym, na drodze: 2284L- na odcinku od 

miejscowości Olszowiec Kolonia do granic Bychawy (na długości 4 km) oraz na drodze 2285 

L- od miejscowości Lewandowszczyzna ze skrzyżowaniem z drogą 2284L 

w miejscowości Olszowiec (na długości 2,5 k) powstały koleiny i wyrwy, uniemożliwiające 

mieszkańcom bezpieczeństwo w ruchu drogowym. Członek Zarządu dodał, że droga nr 2294 

L na odcinku od Gałęzowa do Kolonii Gałęzów (na długości 2 km) jest całkowicie zniszczona. 

Podobna sytuacja ma miejsce w gminie Krzczonów, gdzie jakość dróg jest 

w tragicznym stanie. W związku z powyższym Członek Zarządu podkreślił, że konieczne jest 

jak najszybsze przeprowadzenie kontroli tych dróg, oraz dokładne prowadzenie nadzoru nad 

stanem wszystkich dróg w powiecie lubelskim przez ZDP. 
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Do tematu nawiązał Przewodniczący Komisji-  Andrzej Kłapeć. Zapytał czy możliwe 

byłoby stosowanie skrapiarki do emulsji asfaltu?. Członek Zarządu- Grzegorz Kozioł 

odpowiedział, że jest to z pewnością drogie rozwiązanie, ale warto spróbować. Należy 

podkreślić, że powiat otwarty jest na różne propozycje modernizacji dróg, w celu zapewnienia 

bezpieczeństwa każdego mieszkańca. Zgłoszeń przybywa i jest bardzo dużo pracy, nie tylko 

na w/w drogach. Do dyskusji dołączyła, Bożena Pajduszewska, informując, że w tej chwili 

pracownicy Zarządu Dróg Powiatowych w Lublinie z siedzibą w Bełżycach dokonują przeglądu 

dróg, na których znajdują się przełomy średnie i ciężkie. Pojęcie „przełom” polega na tym, że 

zniszczona jest i przełamana podbudowa drogi, na której nie ma już  nawierzchni asfaltowej. 

Wśród drogowców znane jest stwierdzenie, że „droga przewraca się”.  

W związku z powyższym, sytuacja na drogach powiatowych jest dramatyczna. 

Przypuszcza się, że za chwilę przełomy średnie staną się ciężkimi.  Na ten moment łączna 

długość odcinków dróg do naprawy na terenie powiatu wynosi 50 km. Zazwyczaj są to drogi 

utworzone w latach 70 – tych i 80  –  tych, które nie były w ogóle naprawiane, konieczne jest 

zatem przeprowadzenie generalnych remontów na tych drogach. Oznacza to, że znacząca ich 

ilość musi zostać wykonana na nowo. Robert Wójcik włączył się do dyskusji, informując 

uczestników posiedzenia, że faktycznie nie ma innego wyjścia jak przeprowadzanie 

całkowitych napraw dróg, zasypywanie uszkodzeń kruszywem, to marnowanie środków 

z budżetu.  Bożena Pajduszewska przyznała rację, jest to jednak najszybsza metoda aby 

przywrócić przejezdność na danej drodze.  

Wracając do tematu używania skrapiarki, to Zarząd Dróg Powiatowych dysponuje 

takim sprzętem, ale jest on obecnie w naprawie, ze względu na awarię silnika. To urządzenie 

ma prawie dwadzieścia lat. Kosztorys naprawy silnika wynosi około dwudziestu tysięcy 

złotych.  Andrzej Kłapeć włączył się do dyskusji podkreślając, że bardzo ważne jest 

inwestowanie w profesjonalny sprzęt. Bożena Pajduszewska poinformowała, że Zarząd Dróg 

Powiatowych zakupił koparko- ładowarkę, która przyspieszy  i ułatwi pracę na drogach. 

Zakupiono również ciągnik, który będzie wkrótce dostarczony. Koszt zakupu takiego traktorka 

wynosi mniej więcej od 130 do 180 tysięcy złotych, a były planowane trzy – dodał Grzegorz 

Kozioł – Członek Zarządu. Plany zakupu brygadówki, o której była mowa na poprzednim 

posiedzeniu komisji również należy odłożyć na inny termin z powodu braku środków na ten 

cel. Ewentualnie można zakupić samochód używany, ale należy mieć na uwadze to, że będzie 

miał wysoki przebieg. Niestety aktualna sytuacja polityczna panująca na świecie spowoduje 

dalszy wzrost cen w przyszłym roku. 

 Na tym dyskusję zakończono. 

 

Ad 7. Wobec wyczerpania tematyki posiedzenia Przewodniczący Komisji podziękował 

wszystkim za przybycie i zamknął obrady.  

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

 

 

Protokolant:                                                                              

 

Olga Joć 

 

   Przewodniczący Komisji 

 

Andrzej Kłapeć 

 


